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Váš dopis zn.   Č.j.   Vyřizuje  V Praze-Čakovicích 
11.06.2020   CJ 03875/2020  Marszálková  Dne 22.06.2020  

 
 
     
Věc: Žádost o poskytnutí informací podle zák. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu informací, v platném 

znění  
 

 
Vážená paní  
 

dovoluji si Vám odpovědět na otázky zaslané v rámci žádosti o informaci podané podle zákona 
č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, které byly doručeny na úřad MČ Praha – Čakovice 
dne 12. června 2020. 
 

K přihlášení návrhu Cukrárna pro včely a čmeláky – květinové záhony před školkou do 
participativního rozpočtu došlo elektronickou cestou dne 14. dubna 2020. Před zařazením návrhu do 
participativního rozpočtu proběhla stejně jako u ostatních podaných návrhů kontrola splnění formálních 
požadavků podle článku 8 pravidel participativního rozpočtu. Během kontroly se zjistilo, že se projekt 
vztahuje i na území, kde se plánuje úprava přilehlé vozovky (záhony před mateřskou školou přiléhající 
přímo k silnici). Z toho důvodu bylo rozhodnuto, že není vhodné projekt realizovat i na místě, kde nebude 
zajištěna jeho delší udržitelnost, a s navrhovatelem jsme se domluvili na omezení návrhu pouze na záhony 
u budovy školky. Navrhovatel projekt přepracoval a až poté mohl být návrh přijat a zveřejněn na webových 
stránkách. Jednotlivé kroky od podání návrhu až do skončení hlasování najdete v příloze, kterou přikládám 
k této odpovědi. Jsou v ní anonymizovány osobní údaje.  
 

Rada městské části rozhodla o realizaci sedmého projektu usnesením USN RM 248/2020 ze dne 8. 
června. Při vyhlašování výsledků participativního rozpočtu v Schoellerově sále 3. června jsem toto 
rozhodnutí na základě konzultace s kolegy radními předjímala, aby se navrhovatelé dozvěděli výsledky 
najednou.  
 
 

S pozdravem, 
 

„OTISK ÚŘEDNÍHO RAZÍTKA“ 

   Mgr. Kateřina Arnotová, v.r. 

     zástupkyně starost      




